

Styrelsemöte nr 4 - 2018 Fristad

I Solariet på 19B, 2018-03-12 kl. 19:00

Närvarande: Mikael Zackrisson, Per Asklund, Britt-Marie Lundquist, Janet Hansson, Johan Genberg Safont, Hans Pålemar Nilsson (adjungerad), Erik Fogelberg

1. Mötets öppnande
2. Styrelsens mötesanteckningar ska numreras årsvis. Vi behöver fortfarande justera förra protokollet. Per skriver ut det för justering och påskrift.
3. Justerare för mötet är Erik.
4. Aktivitetslista från förra mötet
 - 4.1. Budget för 2018 från Per inväntar protokollet från årsmötet.
 - 4.2. Gruppansvariga, Micke satte upp lapp för att få in information. Det har inkommit svar från 7 grupper: Välkomst, snickeri, sy, kultur, dans, bastu, måleri. Städ, cafeteria och gästlägenhet vet vi. Vi saknar uppgift från en del grupper. Micke sätter upp ny lapp med kvarvarande grupper för att få in detta.
 - 4.3. Nyckelansvarig, avklarad.
 - 4.4. Hyror för extraförråd. Britt-Marie och tillsammans med Helena skickat ut påminnelser t o m 2014.
Det har inkommit klagomål på hur detta har hanterats. Britt-Marie jobbar vidare med detta i enlighet med årsmötets begäran. Inför framtida arbete behöver styrelsen se till att påminnelser kommer ut i rätt tid.
 - 4.5. Kontakt med SB, Micke har anmält sig som kontaktperson.
 - 4.6. Kalendern, Micke har lagt in styrelsemöte mm i kalendern. Vi behöver komplettera med resor, julbord mm. När detta är klart kan det läggas upp på hemsidan.
 - 4.7. Kallelser till årets styrelsemöte utskickat.
 - 4.8. Inköp av skrivare. Per och Johan fortsätter med A3-skrivare.
5. Ekonomi

Intäkter från förråden har kommit in från flera personer.
Kassan har 9 900, 88 000 på kontot, 300 000 på sparkontot.
Kvittoblock behövs för att kunna ge kvitto för betalningar för uthyrningar mm. Per fixar block samt stämpel för detta.
6. Cafeterian. Vi behöver ett samråd med SB om cafeterian. Kan hållas gemensamt med den lokala hyresgästföreningen. Micke och Hans kontaktar SB om detta. Det som behöver diskuteras är inredning mm.
7. Matlag får ligga på is tills dess att cafeterian är klar. Lyfter frågan på nästa styrelsemöte. Vi kan bjuda in några boende som var med tidigare för en första kort diskussion
8. Information på anslagstavlorna behöver uppdateras. Johan uppdaterar detta. Erik har uppdaterat detta på hemsidan redan.


Mötet avslutat 20.05

Vid Pennan:



Johan Genberg Safont

Justeras:



Erik Fogelberg



Mikael Zackrisson